
 
Verslag BOL groot 8 oktober 2024 

 

Datum: 8 oktober 2024 

Aanwezig: Marije, Simone, Wim, Sijmen, Alfred, Wim, Simone, Jordi, Abel, Jeroen, 
Christien (verslag) 

Afmeldingen: Maaike, Marina, Virjanand (deelname overleg wijkplatforms), Roos 
(deelname overleg wijkplatforms), Marijke (deelname stadsgesprek beleidsnota wonen) 
 

Bijpraten/Nieuwtjes: 
- We kijken terug op een geslaagde wijkdag. De taartenbakwedstrijd was een groot 
succes. De BOL loop, de schaaksimultaan en de kraam met info ook. Wim geeft aan dat 
hij de presentatie van het cursusaanbod in de Musketon mist, zoals dat vroeger 
gebeurde, toen de wijkdag nog aan de start van het seizoen plaatsvond. 
- De schoonmaakactie Lunetjes, terug van weggeweest, kende een goede opkomst. 
- Jeroen Ouwerkerk, sociaal makelaar bij DOCK, vertelt dat hij voorlopig werkzaam blijft 
in Lunetten. 
- Merel van Amelisweerd, niet geasfalteerd doet een oproep voor ondersteuning bij de 
manifestatie, die 16 november plaats vindt op het Jaarbeursplein. Een manifestatie, die 
wordt georganiseerd in de aanloop naar de zitting van de Raad van State op 19, 20 en 21 
november over de verbreding van de A27 en de kap van Amelisweerd.  
Ze zijn o.m. op zoek naar mensen die posters willen verspreiden, mensen willen 
mobiliseren en zg. sfeerbeheerders; Mensen, die ervoor zorgen dat de sfeer gemoedelijk 
blijft. 

Besluit wordt gezamenlijk genomen dat dit bericht kan worden verspreid binnen de grote 
BOL mailinglijst, via de BOL Facebookpagina en op de BOL website 
Afspraak: Aandacht voor de manifestatie op de website BOL en via het mailbestand. 
Simone stelt voor om gezamenlijk vanuit Lunetten naar het Jaarbeursplein te fietsen in 
de oranje BOL veiligheidsvestjes. 
 



Thema-avond Veiligheid 
Uit de enquête vorig jaar is gebleken dat het thema veiligheid leeft. Helaas heeft een 
oproep voor deelnemers aan de werkgroep Veiligheid nauwelijks iets opgeleverd.  
Waar willen we het over hebben met het wijkbureau? Kan de gemeente/wijkbureau 
wellicht een bijeenkomst organiseren voor de wijk Lunetten, met daarbij aangesloten: 
wijkagenten, Lister, Altrecht, politiek en natuurlijk bewoners? In 2007 heeft er een 
dergelijke grootschalige bijeenkomst plaatsgevonden, deze had een grote opkomst. 

Uitgesproken wordt wel dat het vooral spuien over wat er speelt aan negatieve gevoelens 
wat dit onderwerp betreft niet het doel zou moeten zijn. Ook zou er rekening mee 
gehouden moeten worden dat de wijk niet een te negatief stempel krijgt.  

Wat we onder meer graag willen zenden is het verschil tussen misdaad en 
veiligheidsbeleving (zonder aan dat laatste voorbij te willen gaan) en dat we in Lunetten 
iedereen een veilige plek gunnen.  

Er wordt ook aangegeven dat het realiseren van een sterke daklozenopvang goed zou zijn 
voor de wijk, al wordt ook het tegenargument gegeven dat dit een aantrekkende werking 
zou kunnen hebben op dak- en thuislozen, al dan niet met complexere problematiek.  

Jeroen vertelt dat er al een overleg is tussen winkeliersvereniging (Petra Wammes) en 
politie en dat er korte lijntjes zijn tussen DOCK, Lister, Altrecht en het wijkbureau als het 
gaat om mensen met verward gedrag, die overlast geven.  
Een verslag van de avond over Veiligheid in 2007 is te vinden op: 
https://bollunetten.nl/beknopt-verslag-van-de-wijkavond-over-veiligheid-in-lunetten/ 
 
Afspraak: het idee van een thema-avond bespreken met Jeroen van der Linde van het 
wijkbureau. Maarten, Steven, Alfred en Abel gaan hierover in gesprek met Jeroen. Wie 
kan welke input leveren? Ook Jeroen van DOCK neemt dit op met het wijkbureau en met 
DOCK: is het mogelijk dat dit door hen georganiseerd wordt?  

Maarten maakt een afspraak. 
Abel loopt de kwalitatieve analyse van de enquête nogmaals door op het onderwerp 
veiligheid. 
Wat zijn de gevolgen van de bezuinigingen op veiligheid? Abel benoemt de voorgenomen 
vermindering aan toezicht en handhaving, ook zijn er mogelijk minder subsidies voor 
preventieprogramma’s. Christien vraagt Marina hier nog eens naar te kijken. 
 
Ontwikkeling tijdelijke woningen Tussen de Rails 
Het stedenbouwkundig programma van eisen (SPvE) is aangenomen door de 
gemeenteraad met 59% van de stemmen. Er worden zorgen geuit over geluidsoverlast 
voor de nieuwe bewoners en over het ontbreken van aanrijdroutes en parkeerplaatsen 
Afspraak: Sijmen onderzoekt of er nog punten zijn, die aandacht behoeven en hoe er 
nog kan worden meegedacht. Sijmen kijkt ook naar de inspraakwebsite bij de gemeente 



Utrecht. Het BOL zal bij de eerste gelegenheid die zich voordoet bij de gemeente 
aankaarten dat deze zorgen substantieel zijn en dat hier niet aan voorbij kan worden 
gegaan. 
 

Terugkoppeling Werkgroepen 

Groen: 

• Er is een eerste bijeenkomst geweest van de beleidstak Groen, onder meer 
Maaike heeft hieraan deelgenomen.  
Afspraak: Christien vraagt John Buitink om een terugkoppeling in de volgende 
bijeenkomst BOL groot op 5 november.   

OV: 

• Geen bijzonderheden. 

Vastgoed: 

• Geen nieuwe ontwikkelingen. 

Sociaal: 

• Simone wil een avond organiseren om met deze groep nieuwe activiteiten te 
organiseren om de sociale cohesie te bevorderen. Ze gaat hiervoor alle 
vrijwilligers benaderen die zich voor deze werkgroep hebben opgegeven. 

Huurdersbelangen: 

• De avond is geëvalueerd. Conclusie: de groep is tevreden over de avond. Er was 
te weinig tijd om de puntjes op de -i- te zetten en de PR kon beter. Er is wel ter 
plekke een bewonerscommissie opgericht. Het voornemen is om over een half 
jaar een nieuwe avond te organiseren. Tip van Jeroen: Vraag de corporaties naar 
hun huurcomplexen, zodat er nog gerichter geflyerd kan worden.  

Tweede tip: Bo-Ex heeft een huurdersvereniging, onbekend is of dit voor ons relevant is 
en of dit over Lunetten gaat, of over heel Utrecht.  

De huurdersbelangengroep gaat dit eerst onderling bespreken. 

 


